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للقطاعين   الجودة  عالية  إبداعية  خدمات  لتقديم   2019 عام  تأسست  سعودية  شركة 
ومصممي  المصورين  مهارات  وإدارة  دمج  خلال  من  الفعاليات  بتنظيم  نهتم  والخاص  العام 

حدى  على  مشروع  لكل  الجودة  معايير  أعلى  تحقيق  لضمان  وحب  بشغفٍ  والمسوقين  والمبرمجين  الجرافيك 
على نهجنا  ويعتمد  الأعزاء،  لعملائنا  نوعها  من  فريدة  تجربة  لتقديم  نسعى 

بيننا  الأولى  التواصل  لغة  هي  الجودة  بسيطة:  واحدة  قاعدة 

نحن من 
Winter-X is a Saudi company established in 2019 to provide high-quality
 creative services to the public and private sectors
We organize events by integrating and managing the skills of photographers, 
graphic designers, programmers and marketers with passion and love to ensure 
the highest quality standards for each project we seek to provide a unique 
experience for our dear clients, and our approach is based on one simple rule: 
Quality is the first language of communication between us

About Us
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الرؤية
Vision



We seek to be the creative secret weapon for our clients and their future vision for 
marketing, working together with our team of warriors to achieve strategic partnerships
 and effective results, seeking to raise the design industry to a new and unique level

Vision

الرؤية
المستقبلية ورؤيتهم  لعملائنا  الإبداعي  السري  السلاح  بمثابة  نكون  لأن  نسعى 

ونتائج  استراتيجية  شراكات  لتحقيق  المحاربين  من  فريقنا  مع  بالتكاتف  للتسويق 
ومتفرد  جديد  مستوى  إلى  التصميم  بصناعة  للإرتقاء  سعياً  فعالة 
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Mission
لمهمة ا



Vision

To enhance our clients’ experiences and transform our creative vision into a dazzling reality
 through effective communication and well planning to provide comprehensive creative 
solutions for the events and conferences sectors with the highest level of quality to ensure
 achieving dazzling results

Mission

لمهمة ا
الفعال التواصل  خلال  من  مبهر  واقع  إلى  الإبداعية  رؤيتنا  وتحويل  عملائنا  تجارب  مستوى  رفع 

وتنفيذ  بتخطيط  والمؤتمرات  الفعاليات  لقطاع  شاملة  إبداعية  حلول  لتقديم  السليم  والتخطيط 
مبهرة  نتائج  تحقيق  لضمان  مستوى  أعلى  على 
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Vision

Our story
قصتنا



قصتنا

الشتاء   محاربو 
الأسطوريين المحاربين  من  قبيلة  هناك  كانت  الجبال،  الثلوج  وتكسو  الرياح  تتجمد  حيث  الوسطى،  القرون  أعماق  في 

والذي  "إكسينوس"  اسم  عليهم  يطلق  كانوا  الجوية.  الظروف  أقسى  في  القتال  على  وقدرتهم  وقوتهم،  بشجاعتهم  اشتهروا 
الشتاء  "أبناء  "يعني 

الثلج في  القتال  على  يتدربون  الجبال،  أعالي  في  المحاربين  هؤلاء  يجتمعون  كانوا  شتاء،  كل  في  الأسطورة،  وُلدت  هنا  ومن 
يتبادلون  وكانوا  كأسلحة.  والجليد  الثلج  استخدام  وكيفية  الثلجية،  العواصف  في  التخفي  كيفية  يتعلمون  كانوا  والصقيع. 

شراسة  المعارك  أشد  في  أعدائهم  على  انتصروا  الذين  أسلافهم  عن  الحكايات 
قادرة لشركة  مثالياً  ا 

ً
رمز "إكسينوس"  في  رأوا  الأسطورية.  القصة  هذه  استلهام  مؤسسوها  قرر   ، شركة  تأسست  وعندما 

التحديات  مواجهة  على 
ظرف  أي  مع  التكيف  على  والقدرة  والشجاعة  القوة  مثلوا  الذين  القدماء،  المحاربون  فعل  كما  تمامًا  عليها،  والتغلب 

الاسم  معنى 
Winter: المحاربين هؤلاء  صقل  الذي  القاسي  الشتاء  إلى  يشير 

X: الشركة هذه  تميز  التي  الغامضة  والقوة  السري،  الإبداعي  السلاح  المجهول،  العامل  إلى  يرمز 

winter-x.com



Deep in Middle Ages
, where the winds froze and the mountains were covered with snow, there lived a tribe
 of legendary warriors. They were known for their courage and strength, and their ability to fight in the harshest
 weather conditions. They were called "Xinos", which means "sons of winter". And from here the legend was born,
 every winter, these warriors would gather high in the mountains, training to fight in the snow and frost. They 
would learn how to hide in snowstorms, and how to use snow and ice as weapons. They would exchange stories 
about their ancestors who had triumphed over their enemies in the fiercest battles.
When "Winter-X" was established, its founders decided to draw inspiration from this legendary story. They saw 
"Xinos" as the perfect symbol for a company capable of facing and overcoming challenges, just as the ancient 
warriors did, who represented strength, courage, and the ability to adapt to any situation. 

Meaning of the name "Winter-X": 
Winter: refers to the harsh winter that shaped these warriors. X: symbolizes the unknown factor, 
the secret creative weapon, and the mysterious power that defines this company.

Our story

winter-x.com
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Vision

Points of Difference
تميزنا نقاط 



TOur warriors stand side by side under all the harsh challenges to commit to seriousness as
 a basic standard in achieving the highest quality from the beginning of the project to its
 end. We do not neglect the smallest details to ensure the delivery of ideal projects that

 satisfy us before they satisfy our clients

Points of Difference

تميزنا نقاط 
أساسي كمعيار  بالجدية  للإلتزام  القارسة  التحديات  كل  ظل  في  جنب  إلى  جنباً  محاربينا  يتكاتف 

تقديم  لضمان  التفاصيل  أدق  عن  نغفل  لا  نهايته،  وحتى  المشروع  بداية  من  جودة  أعلى  تحقيق  في 
عملائنا  ترضي  أن  قبل  ترضينا  مثالية  مشاريع 
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 Persistence
 commitment
 seriousness
 responsibility
 perseverance
 passion
 honesty

Values

الإصرار
الإلتزام 
الجدية 

المسؤولية 
المثابرة 
الشغف 
الأمانة 

لقيم ا



Our Services
تنا ما خد

كل وجه  في  إبداعيين  محاربين  كشركة  هويتنا  تعكس  التي  المرآة  هي  عملائنا  تجارب  بأن  نؤمن 
خدماتن  لجودة  دائمًا  الأولوية  نعطي  لذلك  البديلة،  والخطط  متوقعة  الغير  المآزق 

بنا ثقتهم  وتعزيز  الأعزاء  عملائنا  وتوقعات  أذواق  لإرضاء  ا 

We believe that our customers' experiences are the mirror that reflects our identity 
as a company of creative warriors in the face of all unexpected dilemmas and alternative
 plans, so we always give priority to the quality of our services to satisfy the tastes 
and expectations of our dear customers and enhance their trust in us



Our Services
تنا ما خد

التفاصيل أصغر  على  التركيز  مع  متناهية  بدقة  الأخيرة  إلى  الأولى  الخطوة  من  الفعاليات  تنظيم 
نوعه  من  فريد  بصري  بتصميم  هذا  كل   ، شائبة   يشوبها  ولا  عملائنا  لتوقعات  ملبية  نتائج   لضمان 

لعملائنا ومبهرة  عادلة  وبتكلفة  المحترفين  من  فريق  أيدي  على 
لمناسبة بسهولة  وتوسيعه  تنظيمه  وإعادة  المعرض  لنقل  البديلة  الخطط  بإعداد  نهتم  كما 

نفسها  وبالكفاءة  المتخصص  فريقنا  من  بدعم  العميل  احتياجات 

ليات لفعا ا
Organizing events from the first step to the last with utmost precision, focusing 
on the smallest details to ensure flawless results that meet our clients’ expectations
We take care of corporate  rental, all with a unique visual design by a team of professionals 
and at a fair and impressive cost for our clients
We also take good care of preparing a plan B to move the exhibition, reorganize it and expand it 
easily to suit the client’s needs with the support of our specialized team and with the same efficiency

Events

1

حلولاً نقدم  بأعمالنا،  وأشادوا  بنا  وثقوا  عملاء  مع  الناجحة  الأعمال  من  حافلاً  ا 
ً
بتاريخ إكس  وينتر  في  نتمتع 

المستهدف  الجمهور  لجذب  الأول  العامل  هي  التجارية  العلامة  هوية  بأن  إيماننا  منطلق  من  الإبداع  منتهى  في  بصرية 
واللافتات النشرات  الكتيبات،  العمل،  بطاقات  تصميم  خدمات  نقدم  المصممين،  من  المتخصص  فريقنا  ،بمساعدة 

ومعرفة  للمشروع  البصري  التصوّر  عن  مفصلة  صورة  العميل  لمنح  الأبعاد  ثلاثية  تصاميم  المجلات،  والقوائم،  الملصقات 
يساهم  ما  وكل  مفصلة،  أوتوكاد  ومنظورات  رسومات  إعلانية،  لوحات  بتصميم  نهتم  كما  التنفيذ  قبل  نظره  وجهة 

عملائنا  وأهداف  رسائل  تعكس  جذابة  بصرية  هوية  خلق  في 

الجرافيكي التصميم 
We, at Winter X, have a long history of successful works with clients who have trusted us and praised
 our work. We provide highly creative visual solutions based on our belief that brand identity is the
 first factor to attract the target audience With the help of our specialized team of designers, we 
provide business card design services, brochures, flyers and banners, posters and menus, magazines,
 and 3D designs to give the client a detailed picture of the visual concept of the project and to 
know his point of view before implementation We also care about designing billboards, detailed 
AutoCAD drawings and perspectives, and everything that contributes to creating an attractive
 visual identity that reflects the messages and goals of our clients

Graphic Design

من ا 
ً
وانطلاق المستهدف،  الجمهور  وأذهان  الخدمة  أو  المنتج  بين  الرئيسي  الجذب  عامل  هي  التجارية  العلامة  هوية 

متطلباتك  تمامًا  تناسب  التجارية  لعلامتك  مبهرة  بصرية  هوية  تصميم  على  إكس  وينتر  في  نساعدك  الإيمان،  هذا 
دراسة  وعمل  بيننا  والفعال  الجيد  بالتواصل  هويتك  وتصميم  هيكلة  بإعادة  نقوم  كما  جمهورك  إلى  رسائلك  وتعكس 

جودة  أعلى  تحقيق  لضمان  واحتياجاتك  السوق  في  لموقعك  دقيقة 

الهوية بناء 
Brand identity is the main attraction between the product or service and the minds of the target audience.
 Based on this belief, we, at Winter X, help you design an impressive visual identity for your brand that
 perfectly suits your requirements and reflects your messages to your audience We also rebrand and design 
your brand identity through good and effective communication between us and conduct a careful study
 of your position in the market and your needs to ensure the highest quality

Identity building
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Our Services
تنا ما خد

بكفاءة للوصول  الحالي  عصرنا  في  والأبسط  الأضمن  الطريقة  هو  الرقمي  التسويق  بأن  إيماننا  من  ا 
ً
انطلاق

تخطيط  ذات  تسويقية  حملات  بتنظيم  وخدماتك  لمنتجاتك  الترويج  على  نساعدك  المستهدف،  الجمهور  إلى 
الإلكتروني  البريد  برامج  الإخبارية،  الرسائل  حملات  يشمل  بما  البحث  محركات  مع  وبالتوافق  دقيق  وتنفيذ 

الإجتماعي  التواصل  ومواقع  الإلكترونية  المواقع  الجماعية،  النصية  والرسائل  الجماعية 

الرقمي التسويق 
Based on our belief that digital marketing is the safest and simplest way in our current era to efficiently 
reach the target audience, we help you promote your products and services by organizing marketing
 campaigns with careful planning and implementation that matches with SEO, including newsletter
 campaigns, mass email programs and mass text messages, websites and social networking sites

Digital Marketing

4

بالحياة نابض  بصري  بتصور  والخارجية  الداخلية  للفعاليات  التقنيات  بأحدث  الجودة  عالية  طباعة  بتقديم  نهتم 
وأهدافك  رسالتك  يعكس  إحترافي  مظهر  وذو 

عة لطبا ا
We care about providing high-quality and modern printing for indoor and outdoor events with a 
vibrant visual image and a professional appearance that reflects your message and goals

Printing
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Our Message
لتنا سا ر



Our Message

على  والتغلب  التكيف  فلسفة  إنها  والإبداع.  والشجاعة  القوة  فلسفة  إنها  فلسفة.  إنها 
ستنتصر  فإن  الظروف،  أقسى  في  أعدائهم  على  القدماء  المحاربون  انتصر  كما  تمامًا  التحديات. 

تذكرنا  إنها قصة  والإلهام.  والقوة،  الإرث،  يواجهنا. قصة  هي قصة عن  إبداعي  تحدٍ  أي  على 
إليه  وعقولنا  أذهاننا  وضعنا  ما  إذا  شيء  أي  تحقيق  على  قادرون  بأننا 

لتنا سا ر

"Winter-X" is more than just a name, it's a philosophy. It's a philosophy of strength, courage,
 and creativity. It's a philosophy of adapting and overcoming challenges. Just as ancient 
warriors triumphed over their enemies in the harshest of circumstances, "Winter-X" will 
triumph over any creative challenge that faces us. The story of "Winter-X" is a story of legacy, 
strength, and inspiration. It's a story that reminds us that we can achieve anything if we set 
our minds to it.
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Our Clients
ئنا عملا
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Portfolio
لنا عما ا



WOMENS PREMIER LEAGUE
لعميل ا



ALAWWAL PARK
لعميل ا



CR7 
لعميل ا



MARADONA CUP
لعميل ا



VISION REALIZATION
 OFFICE

لعميل ا



SMC 
لعميل ا



AMLAK 
لعميل ا



CLUSTER 2 
لعميل ا



MINISTRY OF COMMERCE
لعميل ا
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THANK YOU
لكم شكرا 
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